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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

La síndica general, d’acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades per la M. I. Sra. Judith Salazar Álvarez, 

consellera general del Grup Parlamentari 

Socialdemòcrata, per escrit de data 26 de febrer del 

2020, relatives amb la tecnologia IrisGuard i amb el 

reconeixement facial, i publicades en el Butlletí del 

Consell General número 15/2020, del 26 de febrer. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 29 de maig del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

Ministeri de Justícia i Interior 

Pregunta escrita al Govern  

(Reg. Núm. 0149) 

Pregunta escrita al Govern amb relació a la 

tecnologia IrisGuard i amb el reconeixement facial. 

Registre d’entrada número 0149, formulada per la 

M. I. Sra. Judith Salazar Álvarez, presidenta 

suplent del Grup Parlamentari Socialdemòcrata. 

1. Vista la previsió pressupostària destinada al 

Departament de Policia en relació amb el projecte 

0009 Cimera Iberoamericana, quins són els 

equipaments, maquinària i instal·lacions que es 

preveuen proveir amb la referida partida 

pressupostària. 

El projecte pressupostari 0009 del Departament de 

Policia preveia 162.156,65 € per a l'adquisició de 

divers equipament i instal·lacions de seguretat i 

vigilància amb la finalitat de garantir la seguretat 

extraordinària que suposa l’organització de la propera 

Cimera iberoamericana  de caps d'Estat i de Govern. 

L'objectiu és dotar el Servei de Policia dels 

equipaments i instal·lacions de què no disposa i 

complementar-los, com ara amb armament,  ampliar 

instal·lacions de vigilància i implantar nous sistemes 

de vigilància.  

2. Quina és la voluntat del Govern respecte a la 

implantació de la tecnologia IrisGuard. En cas que 

es prevegi la seva implementació, quin és el detall 

del projecte (terminis, durada, controls, etc.)? 

En relació amb aquesta pregunta cal posar en relleu 

que la voluntat del Govern és apostar per les noves 

tecnologies per tal de donar la millor resposta possible 

a les obligacions que té l’Estat, també en matèria de 

seguretat. En aquest sentit, actualment s’està 

analitzant de forma exhaustiva quin hauria de ser el 

marc jurídic que permetés implementar aquesta o 

qualsevol altra tecnologia amb el màxim de garanties 

i respecte a tots els drets i llibertats reconeguts pel 

nostre ordenament jurídic.  

3. Quina és la voluntat del Govern respecte de la 

implantació de la tecnologia de reconeixement 

facial?. En cas que es prevegi la seva 

implementació, quin és el detall del projecte 

(terminis, durada, controls, etc.)? 

En relació amb aquesta pregunta ens remetem a la 

contesta que s’ha donat en el punt anterior. 

Escaldes-Engordany, 27 de maig del 2020 

Josep Maria Rossell Pons  

Ministre de Justícia i Interior 

Edicte 

La síndica general, d’acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades pels M. I. Srs. Pere López Agràs, Judith 

Salazar Álvarez, Jordi Font Mariné, Joaquim Miró 

Castillo, Roger Padreny Carmona, Carles Sánchez 

Rodríguez i Susanna Vela Palomares, consellers 

generals del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 

escrit de data 13 de febrer del 2020, relatives  al cost 

salarial dels ministres, secretaris d'Estat i càrrecs de 

relació especial i de confiança del Govern 

d'Andorra, i publicades en el Butlletí del Consell 

General número 13/2020, del 18 de febrer. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 29 de maig del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

 


